
Protokół Nr 34/2018
z posiedzenia Komisji Budżetu, Oświaty,

Kultury Sportu i Zdrowia
Rady Gminy Miedźno

odbytego w dniu 22 stycznia 2018 r.

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji:
1. Adam Leśnikowski – przewodniczący;
2. Jan Paliwoda – wiceprzewodniczący;
3. Zdzisław Bęben;
4. Grażyna Gorzałka;
5. Zbigniew Graj;
6. Mirosław Oziembała;
7. Barbara Piątek;
8. Mirosław Zawada;
9. Mirosław Zielonka.

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:
1. Agnieszka Związek – Sekretarz;
2. Andrzej Kluczny – Skarbnik;
3. Leszek Idasz – Przewodniczący Rady Gminy;

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Ocena wniosku dotyczącego wykupu nieruchomości.
3. Sprawozdanie z działalności komisji za II półrocze 2017 roku.
4. Zaopiniowanie projektów uchwał.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia komisji.

Otwarcia posiedzenia Komisji, powitania obecnych oraz przedstawienia porządku obrad dokonał
przewodniczący Komisji  Adam Leśnikowski,  informując  jednocześnie  o  możliwości  zgłaszania
zmian do porządku obrad.
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
Ad pkt. 2. Ocena wniosku dotyczącego wykupu nieruchomości.
Przewodniczący Leśnikowski odczytał wniosek o wykup nieruchomości.
Komisja poprosiła o bliższe przedstawienie wniosku o wykup nieruchomości.
Do obrad komisji dołączyła Sekretarz - Agnieszka Związek, która wyjaśniła, że wniosek dotyczy
wykupu działki znajdującej się tylko pod sklepem w miejscowości Mokra II. Sekretarz powiedziała,
że wniosek jest podany pod obrany, aby Radni mogli zdecydować czy wyrażają zgodę na wykup
działki przez wnioskodawców. Dodała, że jeśli Radni się zgodzą to Gmina będzie musiała zlecić
wytyczenie granic oraz zwrócić się o wycenę działki do rzeczoznawcy.
Radny Graj zapytał jak będzie wyglądać kwestia przekształcenia działki.
Sekretarz Związek powiedziała, że na obecną chwile w planie zagospodarowania przestrzennego,
działka  ta  jest  przeznaczona  pod  działalność  handlową.  Dodała,  że  jak  będzie  ustalany  plan
miejscowy wtedy będzie można przeznaczenie działki zmienić. Nadmieniła, że na ten moment tego
nie można zrobić.
Rady Graj stwierdził, że gminie działka nie jest potrzebna.
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Przewodniczący Leśnikowski zaznaczył, że budynek należy do wnioskodawców.
12.10 Radny Zdzisław Bęben dołączył do obrad komisji.
Radny Zawada zapytał o cenę działki.
Sekretarz Związek odpowiedziała, że cenę poznamy po wycenie rzeczoznawcy.
Rady Graj spytał czy działka ta będzie przy wycenie traktowana, jako działka budowlana. 
Sekretarz Związek odpowiedziała, że wycena będzie robiona, jako działka inwestycyjna.
Rady Graj spytał ile będzie kosztować wycena rzeczoznawcy.
Sekretarz Związek odpowiedziała, że koszt takiej wyceny to do 1000 zł.
Radny Graj spytał czy budynek jest własnością wnioskodawców.
Sekretarz Związek powiedziała, że budynek jest ich własnością. 
Radny Graj powiedział, że nie ma powodu mieć działki, na której nie mamy swojego budynku.
Dodał również, że nie jest to działka strategiczna dla gminy. 
Przewodniczący zgłosił, aby przedłożony wniosek zaopiniować pozytywnie. 
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Leśnikowski poddał swój wniosek pod głosowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:
✔ głosów „za” - 8
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” - 1
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie.
Ad pkt. 3. Sprawozdanie z działalności komisji za II półrocze 2017 roku.
Przewodniczący Leśnikowski odczytał  sprawozdanie z działalności  komisji  za II  półrocze 2017
roku. Sprawozdanie przyjęto jednogłośnie. Stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.
Ad. pkt. 4. Zaopiniowanie projektów uchwał.
Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Ostrowy nad Okszą.
Sekretarz Związek wyjaśniła, że omawiana ulica to droga, która jest łącznikiem ulicy Szkolnej  
i Zakładowej w Ostrowach na Okszą. 
Przewodniczący Leśnikowski  wyjaśnił,  że  jest  to  ulica,  na  której  są  dwa budynki  mieszkalne  
i suszarnia.
Sekretarz Związek powiedziała, że w momencie nadawania ulicom nazw w Ostrowach została ona
pominięta. Dodała, ze gmina chce to uregulować. Nadmieniła, że docierają sygnały do gminy, że są
trudności  w  znalezieniu  tej  ulicy.  Dodała,  że  na  kolejnych  sesjach  zostaną  nadawane  nazwy
kolejnych ulic, które jeszcze nie mają nazw.
Rady Graj spytał o długość ulicy.
Sekretarz powiedziała, że długość ulicy wynosi około 300-400 metrów.
Przewodniczący  Leśnikowski  wspomniał  o  odwodnieniu  ulicy  Zakładowej  w  Ostrowach  nad
Okszą.
Skarbnik wyjaśnił, że będzie to uwzględnione w uchwale w sprawie zmian w budżecie. Dodał, że
będą w uchwale wyszczególnione środki na remonty dróg pokanalizacyjnych. 
Radna Gorzałka powiedziała, że po roztopach czy większych opadach deszczu jest duży problem 
z podjazdem do szkoły.
Radny Oziembała spytał, czy gmina planuje poprawę dróg dojazdowych do pól. Wyjaśnił, że chodzi
mu o drogę, która idzie z ulicy Ułańskiej na Izbiska Małe. Dodał, że jest tam ciężko przejechać  
z maszynami rolniczymi, a także kombajnem.
Skarbnik powiedział, że nad takimi rzeczami też trzeba pracować.
Sekretarz Związek wyjaśniła, że najpierw musi być zrobiony projekt drogi z odwodniłem, a później
Gmina może zająć się remontem drogi.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:

 głosów „za” - 9✔
 głosów „przeciw” - 0✔
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 głosów „wstrzymujących się” - 0✔
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2018 rok.
Skarbnik  powiedział,  że  zmiany  wynikają  z  zwiększenia  zadań,  które  w  tym  roku  mają  być
wykonane. Dodał, że chodzi między innymi o projekty dróg. Skarbnik zaproponował w uchwale
zwiększenie wydatków o 100 tys. zł na projekty dróg. Nadmienił, że było zaplanowane 150 tys. zł 
z  przeznaczeniem  na  projekty  dróg  pokanalizacyjnych  w  Ostrowach  nad  Okszą.  Dodał,  że
zwiększenie będzie dotyczyło projektów dróg w innych miejscowościach.
Sekretarz powiedział,  że są robione projekty,  ponieważ jeśli  droga będzie kwalifikowała się  do
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich to Gmina będzie się starała, aby włączyć ją do programu.
Skarbnik powiedział,  że zwiększenia dotyczą także wykonania przebudowy ul. E. Orzeszkowej  
w wysokości 150 tys. zł. Nadmienił, że w krótkim czasie będzie robiony przetarg na wyposażenie
do przedszkola przy Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Ostrowach nad Okszą. Skarbnik dodał, że
należy zabezpieczyć na ten cel 400 tys. zł. Skarbnik dodał, że ostatnim ze zwiększeń jest dotacja dla
Powiatu  Kłobuckiego  w  związku  z  planowanym  zakupem  samochodu  do  przewozu  osób  dla
Ośrodka Rehabilitacyjnego w Hutce w wysokości 5000 zł. Wyjaśnił, że dotacja udzielona na koniec
roku 2017 na  ten  cel  nie  została  przekazana,  ponieważ powiat  nie  zebrał  odpowiedniej  kwoty.
Dodał, że zwrócono się ponownie o udzielenie pomocy w sprawie zakupu samochodu.
Radny Graj spytał jak wygląda kwestia kotłowni w szkole w Miedźnie.
Sekretarz powiedziała, że złożony został winsek o dofinansowanie przebudowy kotłowni.  Dodała,
że w najbliższym czasie zostaną złożone wnioski dla szkoły w Ostrowach nad Okszą oraz szkoły 
w Mokrej. 
Radny Graj spytał o zakładany termin realizacji przebudowy kotłowni w szkole w Miedźnie.
Sekretarz odpowiedziała, że jeśli tylko Gmina dostanie dofinansowanie to zacznie się realizacja
zadania.
Wobec braku dalszych pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:

 głosów „za” – 9✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Miedźno na lata 2018-
2037.
Skarbnik  wyjaśnił,  że  zmianie  uległy  limity  wydatków związanych  z  inwestycjami  takimi  jak:
przebudowa  przedszkola  przy  Zespole  Szkolno-Przedszkolnym  w  Ostrowach  nad  Okszą,
rozbudowa drogi  gminnej  na odcinku od skrzyżowania z  drogą wojewódzką do skrzyżowania  
z drogą powiatową w Miedźnie.  Wspomniał,  także o budowie ul.  E.  Orzeszkowej w Miedźnie,
opracowanie  projektów  pokanalizacyjnych  oraz  rozbudowie  Gminnej  Oczyszczalni  Ścieków  
w Ostrowach nad Okszą.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:

 głosów „za” - 9✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
Skarbnik wyjaśnił, że jest to zabezpieczenie finansowania inwestycji na cały rok 2019. Dodał, że
jeśli  Radni  wyrażą  zgodę  na  zaciągnięci  tego  kredytu,  Gmina  zwróci  się  do  Regionalnej  Izby
Obrachunkowej o zaopiniowanie możliwości spłaty kredytów. Skarbnik powiedział, że zaciągniecie
kredytu  w  wysokości  900  tys.  zł  będzie  przeznaczone  na  spłatę  wcześniej  zaciągniętych
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zobowiązań z tytułu kredytów i pożyczek. Nadmienił, że druga uchwała w sprawie zaciągnięcia
długoterminowego kredytu będzie na pokrycie kosztów związanych z inwestycją rozbudowy drogi
gminnej 656021S na odcinku od skrzyżowania z drogą wojewódzką DW-491 do skrzyżowania z
droga  powiatową  nr  S2027  w  Miedźnie  oraz  na  sfinansowanie  wkładu  własnego  dla  zadania
inwestycyjnego  pn.  przebudowa  przedszkola  przy  Zespole  Szkolno-Przedszkolnym  
w Ostrowach nad Okszą. Skarbnik powiedział,  że w miesiącu lutym zostanie złożony wniosek  
o  płatność  do  Urzędu  Marszałkowskiego.  Dodał,  że  z  otrzymanej  dotacji  zostaną  spłacone
zaciągnięte pożyczki. Nadmienił, że po spłacie pożyczek zadłużenie gminy będzie na bardzo niskim
poziomie.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:

 głosów „za” - 9✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego
Projekt ten został omówiony przez Skarbnika przy poprzednim projekcie uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:

 głosów „za” - 9✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kłobuckiemu przez Gminę
Miedźno.
Skarbnik  powiedział,  że  Towarzystwo Przyjaciół  Dzieci  Śląski  Oddział  Regionalny Warsztatów
Terapii Zajęciowej w Hutce zwrócił się do gminy o dofinansowanie zakupu autobusu na użytek
Warsztatu Terapii Zajęciowej w Hutce.
Wobec braku pytań przewodniczący poddał projekt uchwały pod zaopiniowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:

 głosów „za” - 9✔
 głosów „przeciw” - 0✔
 głosów „wstrzymujących się” - 0✔

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia do wykonania przez Gminę Miedźno zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Kłobuckiego.
Sekretarz Związek wyjaśniła, że uchwała dotyczy budowy chodników w Mokrej i Władysławowie 
Dodał, że w poprzednim roku budowa ta nie była wykonana. Wyjaśniła, że w najbliższym czasie 
będą ogłaszane przetargi na budowę chodników, ponieważ projekty są już zrobione.
W związku z brakiem pytań do projektu, przewodniczący Leśnikowski poddał projekt uchwały pod
zaopiniowanie.
Głosowało 9 radnych w tym:

✔ głosów „za” - 9
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” - 0

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
A. pkt. 5. Sprawy różne.
Radny Bęben złożył wniosek klubu radnych „Dobro Wspólne Gminy” w sprawie wprowadzenia do
porządku  obrad  najbliższej  sesji  Rady  Gminy  Miedźno  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia
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wynagrodzenia  dla  Wójta  Gminy  Miedźno.  Powiedział,  że  klub  wnosi  o  zwiększenie
wynagrodzenia  dla  Wójta  Gminy  Miedźno,  w  wysokości  proponowanej  w  projekcie  uchwały.
Radny  Bęben  powiedział,  że  ustalony  poziom  wynagrodzenia  jest  wyrazem  uznania  dla
dotychczasowej pracy Wójta  i  jego roli  w życiu Gminy.  Dodał,  że  szeroki  zakres  obowiązków
służbowych,  wykonanie  zadań  o  wysokim  stopniu  złożoności  oraz  pozytywna  ocena  zmian
zachodzących  w  Gminie  Miedźno  jest  w  ocenie  Radych  argumentującą  za  podniesieniem
wynagrodzenia. Klub Radnych wyjaśnił, że proponowana kwota mieści się zarówno w granicach
prawnych  jak  i  możliwościach  płatniczych  Gminy.  Radny Bęben  powiedział,  że  podwyższenie
wynagrodzenia  organu  wykonawczego  Gminy,  jakim  jest  Wójt  jest  także  elementem
motywacyjnym do dalszej efektywnej pracy.
Radny Graj spytał o różnice wynikające z podwyżki.
Przewodniczący Idasz powiedział, że obecnie jest 5000 zł brutto z możliwością podniesienia do
5900 brutto zł klub proponuje 5700 brutto zł. Dodał, że dodatek funkcyjny pozostaje bez zmian,
dodatek specjalny proponowany jest w wysokości 40% obecnie jest na poziomie 35%.
Radny Graj spytał, od czego liczy się dodatek specjalny.
Sekretarz Związek powiedziała, że od sumy wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego.
Radna Gorzałka zapytała, jaka różnica byłaby po podwyżce.
Skarbnik powiedział, że około 1500 zł brutto.
W  związku  z  brakiem  pytań  do  wniosku,  przewodniczący  Leśnikowski  poddał  wniosek  pod
głosowanie.
Przewodniczący Leśnikowski poddał wniosek pod głosowanie.
Głosowało 8 radnych w tym:

✔ głosów „za” - 7
✔ głosów „przeciw” - 0
✔ głosów „wstrzymujących się” – 1

Jeden radny nie głosował.
Wniosek został zaopiniowany pozytywnie.
Radny Oziembała spytał o wniosek złożony na komisji w sprawie zakupu plandek dla jednostek
straży pożarnej.
Przewodniczący Idasz powiedział, że 6 sztuk plandek zostało już zakupione.
Ad. pkt. 6. Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku dalszych pytań Przewodniczący Leśnikowski zakończył posiedzenie komisji o godz.
13.25.

Protokolant Przewodniczący Komisji Budżetu, 
(-) Agnieszka Suchodolska Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

(-) Adam Leśnikowski
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